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ČESKÝ RYBÁŘSKÝ SVAZ, z.s. 
územní svaz pro Severní Moravu a Slezsko 

Jahnova 14, 709 00 Ostrava 9 
Tel.: 596 620 583, email: jednatel@rybsvaz-ms.cz 

                                    IČO: 434167, číslo účtu: KB 27-7448760237/0100, ID DS wfqyvcs 

 

 

č.j. : PO- 512/2024       
 
Všem  MO ČRS 
 členům územního výboru ČRS 
 členům DK při VÚS ČRS Ostrava 
 předsedům odborů a komisí VÚS ČRS   
RADA ČRS Praha 
 
  

Z  Á  P  I  S    č . 7 /2 0 24  
 

ze zasedání výboru územního svazu ČRS, konaného dne 22.8.2024 v sídle ÚS. 
 
Přítomni: dle prezenční listiny, p. Čilipka - za ÚDK omluven, p. Sklenář, p. Škrobánek se doslavil v průběhu 
jednání. 
 
V úvodu si vzal slovo předseda ÚS Mgr. Bednář, přivítal přítomné.  
Následně přednesl návrh programu zasedání a vyzval zúčastněné k doplnění programu. 
 
Program: 
1. Kontrola usnesení z minulých zasedání 
2. Hodnocení činnosti sekretariátu – ½ roku 2024         
3. Informace z jednání Republikové rady ČRS      
4. Dolní Benešov – podmínky rybolovu, ceny a druh povolenek a BPVRP od 1.1.2025 
5. Pošta, diskuze, různé 

 
O programu zasedání nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, byl přijat návrh programu zasedání.  
Do usnesení – schválen návrh programu zasedání.     
 

1. Kontrola usnesení z minulých zasedání: 
15/2024 – úprava zarybňovacího plánu revíru 471 059 – v řešení 
18/2024 – placení vydávaných stanovisek ÚS – u externích (výzkumy) – již účtujeme poplatek 2000Kč 
19/2024 – revír Kanaďanka – čekáme na smlouvu Kupní od MO Třinec 
28/2024 – ceník ranných stádií Po – doporučení cen – Bc. Hloušek, J. Vávra 
31/2024 – jednání s MO nepracujícími v RISu – průběžně (N.J. řešen) 
32/2024 – pojištění nemovitostí – vše dodáno makléři, změny stavby RIaŠS  
33/2024 – Domašovský rybník – oprava výpustného zařízení od 26.8.2024 (14dní) – Samuhel a Jeřábek  
34/2024 – žádost MO Zábřeh – překlenovací dokument o půjčce, prohlášení statutárů o stavu nemovitosti – 
bez vad a závazků, souhlas se zástavou, realizace zástavy v průběhu září (JUDr. Navrátil) – vklad na KN 
 
2. Hodnocení činnosti sekretariátu za 1. pololetí 2024 
Jednatel ÚS zhodnotil práci sekretariátu jako dobrou, uvedl práce, které pracovníci sekretariátu plnili v 1. 
pololetí:  
- Přestavba RIaŠS – svépomocí (R. Samuhel)   
- tržba za ubytování k 22.8.2024 cca 580.000Kč 
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- Loděnice je dle legislativy a SPS Přerov dopracována včetně provozních řádů, označení tabulemi, 

vybavením – (T. Močiljaková) realizace fyzická – R. Samuhel, R. Trybuček 
- Oprava pojistkové skříně – rozvaděče u mola. Řešeno elektro - projektem a realizace odborná firma. 
- Dopracování legislativních povolení u kontejnerů Rázová a Roudno – fa. Blažek – projekt – jednání se 

stavebním úřadem atd. S obcemi – jednatel.  
- Zarybňování revírů – k 15.8.2024  - P revíry 6,270.800,- Kč; MP revíry 6,344.900,-Kč  
      (ZP P cca 7,5mil.Kč P revíry; MP cca 28mil.Kč). 
- Intenzivní práce na RISu – hospodářskou evidenci a práci na revírech modeluje víceméně J. Vávra a Ing. 

Vala (iniciace k řešení jsme dali písemně na Radu. Byla svolána schůzka Rada, Asecco, ÚS) 
- Práce na revírech a RZ ÚS – Samuhel včetně VN Adamov  
- Práce pomocí KUBOTY – zefektivnění práce na revírech cca na 1/4  času v minulosti 
- nový zaměstnanec Jakub Jeřábek – proškolen z bezpečnosti práce  
- Práce na dekretech k revírům – byla rozdělena mezi pracovníky sekretariátu. 
- Úsek ekonomický – účetní Ing. Rybková – práce na RISu a v RISu. Výstupy lze zpracovat v Oracle analytics. 
- Řeší se revíry s „nedostatky“ z dob minulých – Trybuček, Gebauer, Močiljaková, - osobní jednání s úřady, 

městy (Rýmařov, Šumperk, Brušperk atd. smlouvy, pachty). 
- Nové revíry: Bílý potok (MO Javorník), staronový Janov (MO Krnov), VN Tomíkovice (Javorník) 
- Vyvstává nutnost zorganizovat školení hospodářů (ÚS) – nemáme jich dostatek na vyhlašování revírů  
- Oprava VN Návsí – pozastavena – chybí nám úložiště na sediment – řeší – Trybuček, Labaj Jiří - bez tohoto 

nelze zahájit ani žádat o stavební povolení. Sondáž potrubí výpusti horní nádrže zadána. 
- Oprava VN Selský rybník – viz. info o zápočtu předplaceného nájemného. Vady rybníka od dodavatele jsou 

opravovány – stavebník Zlatých Hor.  
- Dopracování záhozů na RZ Libhošť. Rybníky nasazeny – Am, L, slovena Šr (2000) Car (3000) 
- RZ Pašůvka – nasazeno K2, L1, Am1, Šr, BrN 
- Dopracovány revíry – Bartovice hrázka – zavkladováno darovací smlouvou v KN, RZ Pašůvka – kupní 

smlouva na „pozapomenuté parcely“ – bude podán návrh na vklad v září. 
- Povodí Moravy – Štíty – již je zažádáno na MZe o odprodej ÚS.  
- VN Emauzy – máme smlouvu, revír můžeme nasadit. 
- VN Adamov – smlouva je podepsaná – běží legislativa 
- Drobné úpravy na sekretariátu – dovybavení nábytkem, skartovačkou,  drobné přestavby, přesuny 
- Agenda deponovaných povolenek – obrovská, prodělečná 
- Jednatel – předvolání Ž.Ú., inspektorát práce, na základě podnětu – bez výsledku zatím. 
- Je zažádáno o stanovisko Ministerstva vnitra ČR a MZe ČR o zpochybňování pravomocí RS, předkládání 

úředního záznamu RS uživateli revíru.  
- Práce na stanovení podmínek rybolovu na vyjmutém revíru Opava 2C. Konzultováno s MZe ČR především.   

 

3. Informace z jednání Republikové rady ČRS        
- V červenci ani v srpnu nebylo jednání Republikové rady. Nicméně proběhlo hlasování per rollam ve věci 
poskytování bezhotovostního styku při koupi povolenek prostřednictvím systému RIS. V této věci budou MO 
informovány přímo Radou v měsíci září.  
- Rada zveřejnila statistiku prodeje CS povolenek – opětovný nárůst prodeje. 
 
4. Podmínky rybolovu na revíru 471 191 Opava 2C -  ceny a druh povolenek a BPVRP od 1.1.2025 
- Jednatel představil návrh cen a druhů povolenek na revír Opava 2C. K předloženému návrhu byly dány 

připomínky a další návrhy, které budou ještě dále propočítány. Finalizace cen povolenek, podmínek a 
BPVRP na tomto revíru bude provedena do měsíce listopadu 2024. 
 

5. Pošta, diskuze, různé 
 
Pošta:  
- SZIF – dotace K17 sníženy cca o 400,- tis. Kč oproti plánovaným příjmům na 1,900.000,-Kč 
- Dotace Bečva – 750.000,-Kč – bude zaplacena, jak bylo přislíbeno ministrem zemědělství (v Hustopečích n. 

B.) 
- Ohlášená kontrola SZIF na dotační titul K2017A, B za rok 2023 
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- MO Bravantice – žádost dotace na místo pro vozíčkáře 
O návrhu nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, návrh byl přijat.  
Do usnesení – schváleno 
 

- MO Stará Ves – žádost o dotaci na kotel – jednatel projedná se zástupci MO historicky předplacený nájem 
RZ v katastru Brušperk. Poté přednese VÚS řešení v otázce dotace. 

- MO Zábřeh na Moravě – proti bezúročné půjčce na opravu RZ vloží místní organizace Zábřeh na Moravě 
do zástavy revír „Lupěné“ a to do úplného splacení půjčky. Prohlášení statutárů MO o bezdlužnosti a 
vlastnictví nemovitosti bylo potvrzeno elektronickými podpisy statutárních zástupců. Zástavní smlouvu 
vypracuje AK Navrátil. 

- MO Bystřice – žádost na dotaci Bactoma 
O návrhu nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, návrh byl přijat.  
Do usnesení – schváleno 

 
Různé:  
Jednatel podal informaci k opravě rybníku v Domašově nad Bystřicí. Původně navržený postup není možný, 
představil alternativní a levnější možnost opravy a to svépomocí (zaměstnanci sekretariátu – R. Samuhel a J. 
Jeřábek) 
 
Diskuze:  
 
p. Trybuček 
-  požádal VÚS o zvážení možnosti zaměstnancům sekretariátu zvýšit stravenkový paušál a příspěvek na 
dovolenou. 
Prověřit daňový dopad. Pokud nebude mít dopad na zvýšení odvodů a daní, lze upravit od 2025. 
 
p. Bednář 
-  informoval, že byl telefonicky kontaktován předsedou MO ČRS Hustopeče nad Bečvou s žádostí o poskytnutí 
dotace na vyřešení úhynů ryb na jejich revírech. Dle Statutu společného hospodaření není poskytnutí dotace 
možné. 
 
p. Čilipka  
-     upozornil na nepořádek a přestupky rybářů na revíru Harta 1A 
-     připomněl potřebu dokončení „výstrojního“ předpisu ÚS 
 
p. Machala  
-    informoval o úhynu ryb na revíru 
-    stížnosti, které byly podány na některé členy rybářské stráže jsou  příslušnými státními orgány shledávány 
jako nedůvodné – je konstatováno, že členové rybářské stráže nepřekračují své pravomoci. 
 
p. Odložilík  
- Informoval o škodě na majetku, kterou způsobila MO Tovačov během brigádnické činnosti. V této 

souvislosti se dotázal na to, zdali jsou MO pojištěny na tyto události. Zjistí jednatel. 

- V souvislosti s úhyny na revírech se dotázal, jestli je ÚS vybaven přístroji na zjišťování obsahu kyslíku ve 

vodě a odběrovými sadami v případě havárie na revírech. Přístroje na ÚS jsou. Postup pro případ havárie a 

odběr vzorků je po novele vodního zákona dán pouze HZS. 

- V pátek dne 20.9.2024 je naplánován odjezd delegátu na Republikový sněm ČRS. Dotázal se na počet 

delegátu a případně jestli byli kontaktováni náhradníci. Ověří jednatel. 

p. Němec   
- Informoval o jednáních právní komise Rady 

- Doplnil informaci p. Machaly – stížnosti na členy rybářské stráže. Krajský úřad MS kraje již také projednal 

odvolání proti vyřízení stížnosti na rybářskou stráž. Stížnost shledal jako nepřípustnou a zamítl ji. 
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Ing. Drobek  
- Podal informaci o prodeji známek a povolenek.  

- Na základě prezentace činnosti sekretariátu bylo navrženo, aby byli někteří zaměstnanci sekretariátu 

odměněni za nadstandardní pracovní výkony. 

p. Kocinec 
-   navrhl, aby byla u příspěvků na Facebooku územního svazu vypnuta možnost komentářů. Zdůvodnil to  

vulgaritou některých diskutujících.  
 
p. Škrobánek 
- Navrhl, aby Ing. Gebauer zpracoval metodiku postupu v případě havárie na revírech – úhyn ryb. 

O návrhu nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, návrh byl přijat.  
Do usnesení – schválen návrh vypracování metodiky havárie na revírech.     

 

- Požádal za MO Vítkov o povolení lovu dravců na revíru Guntramovice 1A od 1.9.2024. 

O návrhu nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, návrh byl přijat.  
Do usnesení – schváleno povolení lovu dravců na revíru Guntramovice 1A od 1.9.2024.     

 

Ing. Širůček  
Požádal o zaslání poslední upravené verze popisů revíru, ještě před odesláním na Radu. 

 
 
 

u  s  n  e  s  e  n  í :  
 

I. Schvaluje  
- Program zasedání VÚS dne 22.8.2024 
- Povolení lovu dravců na revíru Guntramovice 1A od 1.9.2024 
- Vypracování metodiky havárie na revírech – úhyn ryb 
- Dotaci MO Bravantice – vytvoření místa pro vozíčkáře 
- Dotaci MO Bystřice – na přípravek Bactoma 
 
II. Ukládá:  
- Jednateli - zjistit na co jsou MO pojištěny v rámci společné pojistné smlouvy 

- Jednateli – zjistit počet delegátů na Sněm ČRS a případně zajistit kontaktování náhradníků 

- Ing. Gebauerovi – zpracovat metodiku postupu v případě havárie na revíru 
- Ing. Gebauerovi – rozeslat členům VÚS poslední upravené verze popisů revíru, ještě před odeslání na Radu 
- Hospodáři – zveřejnit informaci o povolení lovu dravců na revíru Guntramovice 1A 
 
Termín příštího zasedání VÚS ČRS  27.9.2024. na RIaŠS Roudno (příjezd od 12:00, zahájení 16:00) 
 
Zapsal: Ing. Trybuček, Bc. Němec 
Ověřil : Mgr. Bednář, p. Machala 
 
 
 
 


